

PN1



Our first time baking and cooking. Yummy!
我們第一次製作香蕉乳酪脆棒，好味道！



Please keep quiet in the library!
噓！圖書館內要保持安靜啊！





Fly, fly, fly the butterfly.
我們像蝴蝶般翩翩起舞呢！



We are shopping in the supermarket.
我們到超級市場買香蕉去。

Class News 我們的近況：

- ✧ 我們在3月的主題「做個健康好寶寶」中，一同到超級市場買了水果和麪包，另外也體驗了製作甜品的樂趣。
- ✧ 4月11日是第四次生日會，我們一起參加「Minion 迷你兵團」的活動，體驗當中快樂的氣氛。
- ✧ 4月17日是復活節慶祝會，一起找復活蛋真開心呢！
- ✧ 3、4月的生日之星  有：
李鈺淇、寧凱歌、張焯謙
祝您們生日快樂 



Teacher's Corner 老師的話：

不知不覺間，已經到了下學期，很高興你們每天都期待上學，與 Ms Ancy 和 Ms Pari 分享不同的事情。很欣賞你們越來越有進步和充滿愛心，能與小朋友一起分享、聊天和學習。希望你們能繼續在愛與善良中成長，繼續發展無限可能。

我們復活節後再見啦！希望你們在復活節慶祝會玩得開心，好好享受愉快的復活節假期。

Ms Ancy

PN2



Please keep quiet, we are reading a story!
請保持安靜，我們正在看圖書！



We are cooking delicious banana yogurt sticks!
小廚師們正在製作美味的香蕉乳酪棒！



I want some siu-mai, thank you!
我想要一籠燒賣，謝謝！



Look what we found in the supermarket!
看看我們在超級市場裏發現了甚麼！

Class News 我們的近況：

在主題「做個健康好寶寶」中，我們探索及認識了不同種類的食物並學習健康的飲食習慣。透過進行不同的感官探索活動，包括參觀超級市場、製作美食和水果品嚐等，加深了我們對常見食物的認識和學習分辨健康和不健康的食物，亦體驗了購買的過程和樂趣，培養我們主動探索的精神。

3、4月的生日之星有：

☺ LEUNG Yan-shek ☺ YEUNG Ho-chung

☺ LAI Szelong Amos

Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話：

時間過得很快，轉眼間下學期已經開始了，很高興看見幼兒漸漸成長和進步，成為獨立的孩子，能夠自行完成的事情也越來越多，同時亦展現互相關愛的表現，主動幫助有需要的同學，值得讚賞！接下來我們一同期待老師準備的活動，繼續享受有趣的校園生活！

Ms Karmen

N1



We made a butterfly and are ready to 'eat' it!
我們做了一隻蝴蝶並準備「吃」牠！



Look at our wings, we are flying like butterflies.
看看我的翅膀，我們像蝴蝶一樣飛翔。



There are many flowers in the purple room.
紫色課室裡有很多花。



Buzz, buzz, we are each making a bumble bee.
嗡嗡，我們正在製作一隻大黃蜂。

Class News 我們的近況：

In the past two months, our kindergarten class has enjoyed several exciting activities, including a lively Parent-Child Sports Day that fostered teamwork, a magical 'Aladdin' themed birthday party that sparked creativity, and a nature-filled visit to Tsuen Wan Park where children observed local flora and fauna. We also performed a drama based on the story Clumsy Crab, which introduced a variety of marine animals.

The birthday stars of March & April are

☺LEE On-yin ☺WONG Yau-ning Euni

☺ABHI Kian ☺LEONG Cho-lun

Happy Birthday to you all!

Teacher's Corner 老師的話：

I want to take a moment to express how incredibly happy I am to see each of you enjoying your school life. Your bright, happy faces light up our classroom everyday, making it a joyful place to learn and grow. Throughout these few months, you have all learned so much- from exciting stories to fun activities and new friendships. Watching you explore, ask questions, and discover new things fills my heart with happiness. As we approach the Easter holiday, I hope you will create wonderful memories with your family and friends. I can't wait to see all of you back in class, ready for more exciting learning and fun together. Have a fantastic Easter holiday!

Ms. Venus

N2



Watch us grow!
看著我們成長！



We learned all about how a butterfly grows and changes!
我們認識了蝴蝶是如何生長和變化！



Look! It's the 'Clumsy Crab', dancing with its claws.
看！它是一隻笨拙的螃蟹，用爪子跳舞。



We had an amazing time at Tsuen Wan Park!
Nature walks, games, and laughter made learning incredibly fun!
我們在荃灣公園渡過了一段愉快的時光！自然漫步、遊戲和歡笑，讓學習變得非常有趣！

Class News 我們的近況：

In March and April, we enjoyed many exciting activities! We visited the Yakult factory, where we discovered the delightful process of making Yakult and learned how it keeps our tummies happy and healthy.

Under the theme 'Wonders of Nature', students explored various insects, playing the roles of bees and butterflies collecting nectar from flowers. Our fantastic field trip to Tsuen Wan Park allowed us to appreciate the beauty of nature firsthand. Additionally, in the 'Animal World' theme, we learned about sea animals from the story 'Clumsy Crab', designing costumes and performing a drama to bring the characters to life.

Lastly, we celebrated our magical 4th birthday party on April 11th with an Aladdin theme for our birthday stars!

Happy Birthday to our shining stars!
CHAN-Yee Ching & YIM-Kwan Shun

Teacher's Corner 老師的話：

Wow, time really flew by, didn't it? We've had so much fun making happy memories together! From those shy little moments to now, when you are chatting and sharing your awesome thoughts! We are so proud of you!

We have seen you grow and shine, especially with your drawing, tracing, and pencil-holding skills. It's amazing how much you've learned and how far you have come!

As we get ready to jump into the next exciting adventure in kindergarten, We can't wait for more fun that we are going to have together! Let's keep exploring and learning new things! Keep up the fantastic work, superstars!

Ms Tammy

N3



Let's prepare honey water drinks together.
我們一起調製蜜糖水。



We are playing the rainbow bell, it's fun!
我們正在玩彩虹鐘，真有趣！



Wow! This is the process of pollen dissemination.
哇！這是花粉傳播的過程。



Look! We made the 'Clumsy Crab' for our snack time, cute?
看！我們製作的茶點「小螃蟹」可愛嗎？

Class News 我們的近況：

- 我們在3-4月，舉行了的特別活動有「阿拉丁」主題生日會和復活節慶祝活動，幼兒都享受不同活動所帶來的樂趣。
- 學童透過「奇妙大自然」的主題，認識了蜜蜂和蝴蝶的外部構造和進行扮演蜜蜂採花蜜的活動，小朋友更透過外出遊覽荃灣公園四處觀察大自然的事物，增加對大自然的認識，當天是一個很開心的學習體驗。
- 在「動物天地」的主題，我們從故事「笨拙的螃蟹」中認識不同的海洋動物，有海龜、水母、八爪魚、和螃蟹，更進行話劇扮演故事中的角色。

4月的生日之星有陳希柔，祝您生日快樂！

Teacher's Corner 老師的話：

時間過得真快，轉眼間我們已經渡過了這麼多的快樂日子，老師看著你們在課堂上專注聆聽故事、勇敢舉手回答問題，還會與老師和同伴一起分享自己的想法，每一天都在一點一滴地進步，老師看見你們的努力和成長，老師感到非常驕傲和喜悅。未來的日子裡，你們可能會遇到一些小挑戰，例如學習新的知識，或者要完成不同任務。但請不要害怕，老師會一直在你們身邊，陪著你們一起面對、一起解決問題，讓我們手牽手一起探索更多有趣的事情，繼續開心健康地成長。最後在此預祝各位復活節快樂，有一個愉快的假期！

Ms.Pinky

LKI



Look! We bought some colourful flowers.
看！我們買了一些五顏六色的花。



We had a playdate! We enjoyed a variety of delicious foods.
我們在進行玩耍約會！我們亦享用了各種美味的食物。



We had an amazing time at Cube O Discovery Park! It was so much fun!
我們在 Cube O Discovery Park 渡了一段美好的時光！太有趣了！



We enjoyed the aroma of flower tea
我們欣賞著花茶的香氣。

Class News 我們的近況:

- ✧ On March 21st, we had a 'Playdate' activity where we enjoyed various foods and played many games.
- ✧ On April 2nd, we had a fire safety education talk, and we learned a lot about their job firefighters' roles and duties:
- ✧ On April 7th, we visited Cube O Discovery Park, where we saw different kinds of animals and had a lot of fun.

The birthday stars of March and April are:
◎YEUNG Kwan-long ◎CHAN Chi-yuet
◎FU Chun-hin

Teacher's Corner 老師的話:

In the past two months, the children have been very busy learning about nature and animals. They learned about the life cycle of plants, and for the 'Wonders of Nature' theme, they chose flowers as their project focus. They created a flower shop and decorated every corner of their space with beautiful flowers. It is wonderful to see how much everyone is enjoying learning through these different experiences. I hope you all continue your hard work in the future!

Ms Aqsah

LK2



We have finished the reading puzzle first. Yay!
我們是第一組完成拼圖。



Let us shake our bodies and see who can drop the balls first.
一起搖擺身體，看看誰的球能最先掉下來。



Would you like to buy flowers from our flower shop?
小姐，你要買花嗎？



We are ready!
我們準備好了。

Class News 我們的近況：

- ❖ On March 24th, the children thoroughly enjoyed sharing the diverse array of foods they brought from home with their peers during the 'Play date'.
- ❖ On April 9th, the children visited Cube O Discovery Park to explore and gain insights into the fascinating varieties of jellyfish and other animals.
- ❖ The upcoming 4th Birthday party is on 11th April, the children are excited to dress up as Aladdin and Jasmine.

Happy Birthday to the Birthday stars of March and April:
Fu Yuet-kiu, QUACH Amanda, Chan Sum Kiu,
Tam Hei-chi Ayrtton, Chan Ho-tim

Teacher's Corner 老師的話：

Children have been extremely busy in these two months learning about nature and animals. They learnt about the life cycle of plants and different types of flowers. They enjoyed planting the sprout plant, observing and sharing the growth of it. They also cooperated in pretending to run a flower shop. For the theme of animal world, the children chose 'dogs' as their project area. They excitedly shared ideas about the lifestyle of dogs and their favourite animals. It is wonderful to see LK2 children doing their best and sharing their ideas with peers and teachers confidently.

Ms. Sohana

LK3



'So La Ti Do' The flowers are open.
花兒開了!



We saw many jellyfish inside the Cube O Discovery Park.
可以到「浩海立方」遊覽，很興奮啊!



We can roll the balls to the target.
滾啊滾，我們的球滾到目標位置，厲害嗎?



We know how to take care of cats.
我們會好好照顧花貓。

Class News 我們的近況:

- 3月21日是「玩轉校園日」，當天我們帶了不同的食物回校，與同伴一起分享。
- 4月7日，我們到荃灣「浩海立方」參觀，了解水母的特徵、食物及不同的種類。
- 在這兩個月內，我們在《奇妙大自然》主題內，透過種植活動，知道植物是由種子生長出來的，在《動物天地》這個主題，我們邀請同伴帶她的寵物「藍藍」回校，令我們可以了解怎樣照顧狗隻。
- 3、4月的生日之星有王穎愉和翁巍峰。

Teacher's Corner 老師的話:

在這段時間裡，不論在學習上、書寫練習，甚至與同伴相處的態度，我都很開心看見每位幼兒在各方面都有顯著的進步，十分欣賞。LK3的幼兒時常嘻嘻哈哈，滿臉笑容，整個課室都充滿著歡樂的氣氛，而且幼兒的想像力十分豐富，能在「花店」扮演買花和學習照顧寵物;給牠飼料及幫牠進行清潔。

Ms Chelsea

LK4



We are collaborating to deliver the tissue rolls.
我們正在合作運送廁紙筒。



What time is it Mr. Wolf?
狐狸先生幾多點?



You need soil when planting. Let's add more!
種植時需要泥土喔!來加多一點。



1, 2, 3, pull.
1, 2, 3, 拉。

Class News 我們的近況:

我們在3-4月分別舉行了不同的特別活動，例如：Play date、第四次生日會、復活節派對等，活動中幼兒享受進行不同的遊戲及與同伴一起分享食物。

此外，在主題「奇妙大自然」中，幼兒認識不同的昆蟲及植物的種類，亦學習了種植的技巧，在過程中，幼兒都表現十分投入。而在主題「動物天地」中，幼兒則認識了不同種類的動物，當中包括農場動物、野生動物和寵物等。

3、4月的生日之星有：☺ 王甄薇

Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

在這兩個月，我們都進行了不同主題的探究活動，LK4小朋友能從不同的體驗活動中學習知識及進行實踐。而當我講解教學內容的時候，有部份幼兒懂得分享相關生活，讓主題內容更加豐富及有趣，可見豐富的生活經驗對幼兒成長相當重要，多與幼兒觀察周遭的環境及事情會有所得着，要繼續加油！

Ms Frances

UK1



Ding! ding! Ding! The train has stopped and passengers can get off.

叮叮叮，電車停車了，乘客可下車。



We made a bridge using different materials.

我們用不同物料合力製作一條橋。



Using balloons to simulate playing badminton.

一起用汽球模擬打羽毛球。



I'm so tall! I'm so thin!

我好高！我好瘦！

Class News 我們的近況：

- ☆ 在這兩個月，我們舉行了不同的特別活動，包括參觀科學館和環保園，亦舉行了生日會及復活節派對。
- ☆ 在主題「小實驗大發現」中，我們進行了不同的科學實驗，幼兒對新事物充滿好奇，亦積極投入參與活動。
- ☆ 三月和四月共有兩位小朋友，包括：梓童和芷澄。在此祝 您們生日快樂！幸福快樂！

Teacher's Corner 老師的話：

老師很開心看到幼兒不斷地進步，希望你們繼續懷有快樂的心去學習、去玩耍。不要害怕犯錯，因為每一次跌倒，都會令你們變得更勇敢。老師會一直在這裡，陪著你們笑、陪著你們努力，直到你們畢業的那一天。那時我們一起大聲驕傲地說：「我做到了！」。

Ms Mira

UK2



We created a whole city with our STEM Lego train.

我們用 STEM 樂高火車創造了一個完整的城市。

Look at the bubbles in our 'lava lamp'.

看看我們的『熔岩燈』中的氣泡。



Stay away from 'Big Waster'!

遠離‘大嘍鬼’！



We went to visit 'Big Waster' at the 'EcoPark'.

我們去'EcoPark'拜訪了大嘍鬼。

Class News 我們的近況:

- ✧ UK2 children have learned about and conducted a lot of different experiments! They also experienced a lot of different kinds of 'STEAM' activities.
- ✧ They have become very inquisitive and knowledgeable since we started the 'Science' theme. They know how electricity flows and also how important it is to save electricity.
- ✧ To the March & April birthday children: CHEUNG Lok-ting & CHAN Pak-ching, hope all your wishes come true this year.

Happy Birthday!

Teacher's Corner 老師的話:

Greetings everybody! UK2 children have been engaged in a dynamic learning environment. They have collaborated on projects, shared ideas, and explored new concepts excitedly. Laughter and discussions have allowed them to delve into subjects that ignite their passions. Keep up the good work UK2!

Ms. Anna T

UK3



We enjoyed exploring every corner of the Science Museum.
我們在科學館探索不同角落，玩得很開心。



Let us blow all the cups down.
看看我們誰最快吹倒所有杯子。



We're creating a circuit.
我們正忙著製作電路。



Let's add mayonnaise to our macaroni salad.
加入蛋黃醬，加倍好味道。

Class News 我們的近況:

- Children have engaged in numerous science experiments and learned extensively about static electricity and how to build a circuit.
- They also had the opportunity to visit the Hong Kong Science Museum, where they enthusiastically appreciated and explored the exhibits.

Teacher's Corner 老師的話:

Children displayed a broad understanding of the science theme and worked together on a STEM project that entailed creating a bridge out of various materials. We are now learning about the natural world. They learned to protect their habitat in a number of ways. They participated in a parent-child activity that involves creating a musical instrument out of recyclable materials and we were blown away by their amazing instruments.

Ms. Lisa

UK4



Beach clean up!

我們正在清理滿是垃圾的海灘。



This is how we can filter dirty water into clean water.

這就是我們如何將髒水過濾成清水。



Open the gate for our STEM train to pass through!

打開大門讓我們的 STEM 列車通過！



Look at the rays in the 'plasma ball'.

看看 '等離子球' 中的射線。

Class News 我們的近況:

- ✧ To our April birthday child: WUN wai-chit, hope all your wishes come true this year.
Happy Birthday!
- ✧ UK4 were very enthusiastic and active when learning during the 'Science' theme. They were involved in many different kinds of experiments that involved a lot of 'STEAM' activities.
- ✧ Children also became inquisitive and mature during the project month. They learnt how to protect their environment in lots of different ways.

Teacher's Corner 老師的話:

Greetings everybody! Did you know that the joy of discovery is evident in UK4s' smiles and eager expressions, fostering a love for learning that extends beyond the classroom? Together, they not only absorb knowledge but also create lasting friendships, making their educational journey both enriching and enjoyable!

Ms. Anna T

Language Corner ~ English



English Language and Phonics News:

As we hop 🐰 towards Easter the children are in full bloom with their learning and development 🌸🌻.

PN children have had an exciting time pretending to be chefs as well as restaurant customers and have pretended to serve and sample a wide range of healthy food as well as listen to interesting stories. They have particularly enjoyed delving into the Wonders of Nature theme and singing weather related songs 🌧️☀️.

N class children have made incredible progress in their pencil control in just a short space of time and are now able to attempt to write the 'Sound of the Week' in both upper and lower case formation 🐡🐡.

LK class children have spent a lot of time over the last 7 months perfecting their letter formation and writing skills and are now confident to write independently. Additionally, they are able to identify the phonetic sounds in the vocabulary introduced in shared class reading activities 📖.

UK class children are given a 'weekly challenge' to complete during their regular set homework; this challenge is given and (reminded) verbally. It may involve colouring, drawing or thinking of and writing some additional words that include the 'Focus Sound' of the week. Stickers are awarded for each challenge completed. Currently UK2 & UK4 are winning the competition, with a total of 86 stickers awarded to both classes since the start of the 2nd Semester 🙌.



普通話園地(Putonghua)



Teacher's Corner 老師的話

隨着學習的日積月累，小朋友詞彙量不斷增加，普通話的聆聽能力及表達能力提升了不少。特別是N班小朋友，由零開始到現在，在課堂上總是很積極地回應老師，熱切地參與遊戲，快樂地唱着兒歌，讓老師很有滿足感。

郭老師

P.E.



Teacher's Corner 老師的話

現階段給UK 幼兒嘗試多項運動，讓他們認識不同的運動以及了解自己的喜好，好讓日後再選擇發展。隨著幼兒慢慢進步，其他級別的幼兒亦加入不同的新體能技巧，讓他們學習和嘗試，他們亦學得不亦樂乎。

Mr. Kalian